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Pkt Dagsorden Tid Kommentarer til punktet/Referat: Afbud fra: 

Elevråd 

Anne. 

Gayathiri 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

17.30 Godkendt  

2 Nyt fra elevrådet  Udgår. Formandskabet vil gerne vente med at 

deltage til næste SB-møde. 

 

 

3 Princip for 

undervisningens 

organisering  

17.35 Ledelsen fremlægger nyeste udspil. 

Drøftelse og evt. godkendelse. 

 

SB drøftede de aftalte tilføjelser/ændringer. 

Sidste justering er afhængig af, hvad SB beslutter 

vedr. lokalebyt under punkt 4. Inge konsekvens-

tilretter dokumentet ift dette. 

Med den forudsætning godkendes princippet.  

Inge sender det ud med referatet til SB og lægger  

det på hjemmesiden.  

 

Bilag følger 

snarest 

4 Undervisningens 

organisering i 

24/25 

17.45 Drøftelse og beslutninger: 

F-dage. Skolen foreslår, at et niveau med F-dage 

på ca. 21 dage (10% af skoledagene) som i 

indeværende skoleår fastholdes.  

Bestyrelsen bakker op om dette. 

 

Elevpauser. Skolen foreslår en forlængelse af 

frokostpausen med 10 min. 

Det giver mere tid for børnene til at spise og 

samtidig mulighed for en pause/et frikvarter på 

ca ½ time. Samtidig ligger der en 

besparelsesmulighed i f.t. lønkroner, som også vil 

være kærkommen (jf budgetpunkt senere). 

Bestyrelsen tilslutter sig at forlænge 

frokostpausen med 10 min. Bestyrelsen ønsker 

ikke yderligere omlægning af uuv-tid/to-

voksenordning til pausetid. Pausetiden skal 

understøtte praksis og skal give mening ift dette. 

 

Skolen foreslår, at vi i 24/25 holder Åben 

Skoledag på en lørdag i stedet for en fredag. Det 

kan lade sig gøre i 24/25 ved at flytte en 

https://ma

arsletskole.

aarhus.dk/

samarbejde

-med-

foraeldre/s

kolebestyrel

sen#princip

per-og-

vejledninge

r-ff 
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skoledag fra d. 3/1 25 til en skolelørdag. 

Forslaget understøtter SBs intention om, at flest 

mulige skal kunne deltage i Åben Skoledag, og at 

vi derfor veksler mellem fredage og lørdage. Det 

er – pga ferieplanerne – længe siden, vi sidst har 

haft åben skolelørdag.  

SB synes det er en god ide at flytte den 3/1 til en 

lørdag og støtter forslaget.  

De anbefaler en hurtig udmelding, så snart 

datoen er endeligt fastsat, så forældre ved 

besked i god tid. 

 

Understøttende undervisning   

Skolebestyrelsen bakker op om, at vi fortsat 

konverterer understøttende undervisning til to-

lærertimer i det omfang, det er muligt. Derudover 

bruger vi uuv.-tid til forlængelse af frokostpausen 

med 10 min – jf. ovenstående. 

 

Lokalefordeling.  

Skolen foreslår et lokalebyt, så 0. klasserne 

fremover får lokaler i den gamle hovedbygning og 

Trekanten, og 7. årg/udskolingen får lokaler i A-

huset. Inge redegør for begrundelserne (se bilag 

under referatet). Hun har drøftet forslaget med 

alle afdelinger/personalegrupper, og forslaget 

bakkes op hele vejen rundt. Inge siger endvidere, 

at der ikke er særlige udgifter forbundet med 

flytningen. 

 

SB bakker op om lokalebytningen.  

 

5 Evaluering af 

heldagsmøde 

18.05 Drøftelse af, hvad bestyrelsen vil arbejde videre 

med: 

 

SB vil gerne arbejde videre med: 

- Kantinen og kantineordningen (maj-

mødet (29. april      )) 

- Evaluering af E-huset (maj-mødet) 

 

 Pause med 

spisning 

18.25   
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6 Økonomi og 

råderum 

 

Stine, adm.leder., 

deltager i dette 

punkt 

18.45 Budget 

Stine gennemgår budgettet. Budgettet er under 

pres pga stigende udgifter til elever i 

specialklasser. Pt er forskellen mellem tildelte 

midler til området og forbruget 3,8 mill. kr. på 

Mårslet Skole.  

Med samme prioriteringer ift indsatser, lejrskole 

m.v. og dermed samme forbrug til løn, er det ikke 

muligt at afsætte økonomi til investeringer (fx 

den nye legeplads). Uden investeringer kan vi lige 

akkurat holde et budget i balance. 

 

SB drøfter forskellige prioriteringsmuligheder, 

hvad der allerede er lagt ind i budgettet og hvor 

mulige besparelser ligger. 

 

Skolebestyrelsen takker for en grundig 

budgetfremlæggelse.  

Skolebestyrelsen godkender ikke budgettet. Vi 
har fuld tillid til den lokale ledelse og 
medarbejderne, men vi kan ikke tage ansvaret 
for den økonomiske ramme.  
 

Budgettet tages op igen på næste 

bestyrelsesmøde. SB beder ledelsen justere 

budget-forlaget ift drøftelserne – særligt mhb på, 

at der tages højde for den nødvendige 

investering i legeplads til indskolingen 

 

Bilag: 

udsendes 

mandag 

7 Evalueringsproce

s af 

lejrskolepolitik 

19.45 Drøftelse af proces for evaluering af politik og evt. 

princip 

SB vil gerne have data/input om lejrture og 

vurderet udbytte af lejrturene.  

Punktet kommer på næste møde. 

 

 

8 Meddelelser 20.05 • Status på venskabsklasser.  

Flere klasser starter op i det små i dette 

skoleår - eks. har 2. – 7. klasserne mødes 

til fælles aktiviteter en dag i emneugen 

 

• SB møde den 8/4 tilføjes årshjulet 
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Emner til fremtidige møder: Organisering i SFO, Valg til bestyrelsen 

 

Bilag til pkt. 4 om lokalefordeling: 

Formål: 

At tilbyde 0. årgang større klasselokaler med bedre mulighed for leg, bevægelse, variation i undervisningen. 

Tilbyde Trekanten som skønt legeområde for 0. årgang. Mere tryghed. Bedre og mere overskueligt udeareal 

Undgå at bruge lokalet under loftet som klasselokale, da det på mange måder er uegnet til dette 

Skabe bedre rammer for 7. årgang og udskolingen. Mere samling. 

 

0. årgang: 

Udfordringer som vi forudser  Muligheder 

Manglende garderobeplads – derfor bruges 
klasselokale til garderober. 
 
Små klasselokaler: Der er ikke plads til både 
undervisning og leg i lokalet. De små må bruge 
fællesrum. 
 
Generelt mangler der plads til leg og bevægelse i 
og omkring  A-huset for de små. 
 
For få toiletter. De små er utrygge ved at bruge 
dem i kælderen. 
 
Fysik- og biologilærere forstyrres af 0. årgangs leg, 
der starter før undervisningen er færdig 
 

Større klasselokaler 
Indrette lokaler til undervisning (et rum) – leg og 
bevægelse 
Udearealer i trekanten for sig selv i skoletiden – 
med 3. årgang i SFO-tiden (de har SFO i Hobixen)  
Køkkenet for enden af gangen kan bruges som 
erstatning for A-hus-køkkenet 
Bedre flow for forældrene – tættere på Kys&Kør 
Udvide legemulighederne for 1. – 3. årgang i 
skoletiden, når 0. årgang er et andet sted. 
I SFO: Synergier mellem 0. og 3. årgangs 
pædagoger med mulighed for samdrift. 
Langt bedre toiletforhold: 
Ved vejlederkontor 1, Ved mødelok. 4: 2 
Ved Trekant-gangen: 2 Ved Hobixen 2 
I Hobixen 2 

 

7. årgang 

9 Evt 20.15   

 Næste ordinære 

møde  

 Aprilmøde:  8. april  (man) - nyt 

”Maj”møde: 29. april  (man) 

Junimøde: Afslutning. 12. juni (ons) 
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Udfordringer - nu Muligheder 

Det er svært at være 7. årgang i spredte faciliteter. 
Vanskelige betingelser for fælles kultur/god kultur 
Lokalet på loftet er uegnet som klasselokale. 
Mødelokale 4 bruges uhensigtsmæssigt af 7. årg. 
Svært at skabe ”vi-følelse” 
Lokalerne er store, men svære at indrette til de 
ældste elever (de to i Trekanten) 
 

Kantinen som et attraktivt pause og læringsmiljø 
tæt på 
Bruge kantinen som arbejdsrum/ gruppefacilitet 
Venskabsklasser. 7. årgang tættere på 2. årg, som 
er deres venskabsklasser. 
Tættere på boldbanerne – styrke bevægelse, 
udeliv, god og sunde pauser 
Bordbænkesæt kan flyttes til udearealer til 7./8. 
årg klasserne 
 
Kantinen bliver et større og mere naturligt aktiv 
med 7. årgang tættere på. Den samlede udskolings  
fællesrum vil stadig være i D-huset. 
 

 

 


